
Alex Kip 

From: Alex Kip [Alex.Kip@SURFnet.nl]

Sent: dinsdag 30 maart 2004 9:15

To: Niels Bongers; Lia Van Emmerik (werk); Jack van den Kieboom (Werk); Guus Cladder; Frans-Willem (Thuis); Ed 
Noyons; Bob Dijkstra (Werk); Arda Van Helsdingen (Werk); Arda Van Helsdingen (Privé); Adrianne Dercksen; 
Laura Martens; Gulay Fatusch; Paulien Van Haastrecht; Job Post; Lia Van Emmerik (privé)

Cc: Alex Kip (privé)

Subject: Oud nieuws uit de Binnenstadskrant van maart 2004

pagina 1 van 1

1-4-2004

Puntenburg wacht af 
Onderwijswethouder Verhulst geeft in mei uitsluitsel over het voortbestaan op de huidige plek van basisschool 
Puntenburg. De gemeente huurt voor de school een vleugel van het gebouw van het Regionaal Opleidings 
Centrum. Het ROC wil het pand verkopen. Een gegadigde is de NS die er haar opleidingscentrum in wil 
onderbrengen. De N.S. zegt het hele gebouw nodig te hebben. Voor de basisschool zou geen plaats meer zijn. 

De school heeft de wethouder het plan voorgelegd om het gebouw kadastraal te splitsen. De gemeente, die geen geld 
heeft voor aankoop van het hele gebouw, kan dan - gebruikmakend van haar vastgelegde recht van eerste koop - 
uitsluitend de vleugel van de basisschool verwerven. Op die manier kan Utrecht de belofte gestand doen dat de school 
op de huidige plaats blijft. Die schriftelijke toezegging werd in 1995 gedaan toen de school moest verhuizen naar de 
huidige plek. De ‘oude’ school werd afgebroken om plaats te maken voor de Klundertoren en een stukje van de 
HOV-om-de-Zuid.  

Wethouder Verhulst heeft voorgesteld dat Puntenburg verhuist naar het leegstaande schoolgebouw aan het 
Schoolplein, maar ouders en docenten vinden dat geen goed idee. Ze zeggen dat de school één van de weinige 
geslaagde voorbeelden is van integratie van leerlingen van allerlei herkomst en allerlei welvaartsgroepen. 
Verplaatsing naar een ander deel van de stad betekent ongetwijfeld dat de samenstelling van de schoolpopulatie erg 
verandert. 

Verhulst heeft al eerder gezegd dat hij weinig in het splitsingsplan van de oudercommissie ziet. De raadscommissie 
heeft hem nu op het hart gebonden diep in de kwestie te duiken. 

Intussen heeft wijkraadsvoorzitter Gerd-Sjoerd Kuperus ‘enig vertrouwen’ in het succes van de acties om Puntenburg 
te behouden. ‘We kunnen die school echt niet missen, zeker niet met een verwachte toename van het aantal kinderen 
in de Binnenstad met dertig tot veertig procent’. 

de redactie 

Naschrift web-master: In 2001 verscheen in de Binnenstadskrant een reportage over de locatie Puntenburg van 
basisschool de Twijn. Een oudercomité strijdt voor het voortbestaan op de hudige plek.  


